

分析铝蜂窝板的用途和制造工艺

产品名称	分析铝蜂窝板的用途和制造工艺
公司名称	佛山市建威装饰材料有限公司
价格	246.00/平方米
规格参数	规格:可定制 型号:LFWB 产地:广东佛山
公司地址	佛山市南海区狮山镇小塘工业区
联系电话	0757-82813155 13924844954

产品详情

铝蜂窝板是建筑材料中的一种天花板，铝蜂窝板厂家今天跟大家分享铝蜂窝板的用途和铝蜂窝板的制造工艺。

Aluminum honeycomb panels are a kind of ceiling in building materials, and aluminum honeycomb panel manufacturers share the application of aluminum honeycomb panels and the manufacturing process of aluminum honeycomb panels with anybody today.

铝蜂窝板的用途：

Application of aluminum honeycomb panels：

铝蜂窝板有质量轻、隔音、隔热、防火、环保、不易碎、刚性强不变形等优点。因此铝蜂窝板被广泛用于幕墙装饰、室内装饰、屋面材料、电梯装潢、地铁、高铁、豪华车船的内饰等。

Aluminum honeycomb panel has the advantages of light weight, sound insulation, heat insulation, fire protection, environmental protection, non fragile, strong rigidity and no deformation. So aluminum honeycomb panels are widely used in curtain wall decoration, interior decoration, roofing materials, elevator decoration, subway, high-speed rail, interior of luxury vehicles and so on.

铝蜂窝板的制造工艺：

The manufacturing process of aluminum honeycomb panels.

铝蜂窝板产品均选用统一标准的预辊涂高等级铝合金卷材，结合多种生产工艺精制而成。

Aluminum honeycomb panel products are selected with a standard pre roll coating high-grade aluminum alloy coil and combined with a variety of production processes refined.

涂层技术：

Coating technology:

(1) 采用独创的涂层烘烤技术，确保涂层的附着力以及色彩均匀性和饱和度。

(1) The original coating technique is adopted to ensure the adhesion, color uniformity and saturation of the coating.

(2) 可根据要求提供需要的颜色，还可以提供各种特殊涂层。

2) The required color can be supplied according to the requirement, and various special coatings can also be provided.

成型技术：

Forming technology:

(1) 通过系列模具逐步成型，充分释放板材内部的应力。

(1) It is gradually formed through the series mold that fully release the stress inside the plate.

(2) 保护面板表面的涂层不受损伤，更为耐用。整个生产流程保证板材加工尺寸的高精度。

(2) The surface of the protective panel is free from damage and more durable. The whole manufacturing process guarantees the high accuracy of sheet metal processing.

(3) 连续的热复合生产工艺高效快捷。

(3) The continuous hot compound production process is efficient and quick.

蜂窝复合技术：

Honeycomb composite technology:

(1) 源自现代航空的科技成果，重量更轻，但板材的强度更高。

(1) It's scientific and technological achievements derived from modern aviation. So it is lighter weight, but the

strength of the plate is stronger.

(2) 利用高温复合和面板热压技术，确保板材的整体性、强度和平整度。

(2) It is use high temperature composite and panel hot pressing technology to ensure the integrity, strength and integrity of the board.

佛山建威铝蜂窝板厂家是专业生产和销售铝蜂窝板，如果您想了解更多铝蜂窝板产品，请点击登录建威官网：<http://www.fsjlth.com>或咨询我们的业务经理罗小姐，她的电话/微信：13924844954

Foshan Jian Wei aluminum honeycomb panels factory is specialized in the production and sale aluminum honeycomb panels. If you want to know more about the aluminum honeycomb panels production, please click on the website: <http://www.fsjlth.com>. Or consult our business manager, Miss Luo, on her phone / WeChat: 13924844954.